
-1- (2)

VERKSAMHETSBERÄTTELSE
FÖR VÄNERSBORGS IDROTTSHISTORISKA FÖRENING  2012

Styrelsen har haft följande sammansättning under 2012:

Benny Östh, ordförande,  Arne Tibblin, vice ordförande, Gun Olausson, kassör, Lars-Göran Bengtsson, 
sekreterare, Inez Sjöstad, klubbvärd, Ragnar Lindström, IT-ansvarig samt Arne Johansson, ledamot. 
Suppleanter under året, som kallas till samtliga styrelsemöten, har varit 
Sven-Olof Gustavsson och Roy Johansson. Marie-Louise Sjöö har varit adjungerad ledamot 
i styrelsen. 

Styrelsen har under året haft 10 protokollförda sammanträden samt ett konstituerande möte. Dessutom 
har styrelsens medlemmar under året, med undantag för juni-juli, genomfört 
arbetspass i museet varje helgfri måndag mellan kl.09.00-12.00.  

Museet har under hela året varit öppet helgfria lördagar mellan 11.00-15.00. 

OLYMPISKA STADION I STOCKHOLM 1912

Ett välbesökt årsmöte genomfördes den 7 februari. Mötet avslutades med att chefen för 
Vänersborgs museum, Peter Johansson, på ett engagerat sätt berättade om husen runt 
kulturaxeln i Vänersborg.

WIS har genomfört två datautbildningar under året, dessa har i huvudsak handlat om de egna hemsidorna.
Båda träffarna har genomförts på Vårgårda Kommunhus dels den 22 februari,
då Ragnar Lindström och Lars-Göran Bengtsson deltog och dels den 22 oktober då endast 
Lars-Göran Bengtsson var närvarande. 

Vid Wästgöta Idrottshistoriska Sällskaps (WIS) årsmöte i Lyrestad  den 17 mars deltog fyra 
föreningsmedlemmar.  Föreningen deltog även vid ”Sommarmötet” den 1 september i Skövde.

Vid vårens ”Idrottscafé”, som genomfördes den 24 april, besöktes museet av cyklisten Björn 
Johansson, som berättade om sin cykelkarriär där höjdpunkten vara bronsmedalj i lagtempo
under första tävlingsdagen vid OS i Seoul 1988.
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Föreningen är medlem i VISIT Vänersborg/Trollhättan och deltog på såväl vår- som höstmötet,
samt på den resa som företogs den 23 mars till resemässan i Göteborg.

Föreningen deltog med monterplats vid den välbesökta  ”Äldremässan” som genomfördes 
i Arena Vänersborg den 4 maj. Vi fick många nya namn till bilderna och en handfull nya 
medlemmar.

Vid ”Aqua Blå-dagarna”, den 8-10 juni, deltog föreningen med en monter under lördagen 
som samlade många besökare.

Höstens ”Idrottscafé” genomfördes den 18 oktober i Arena Vänersborg och handlade om 
”Bandy-VM 2013” där 17 av 20 matcher genomförs i Vänersborg den 27 januari-3 februari. 
Tyvärr kom inte så många besökare, trots ett bra program, som vi hade hoppats på. 

WIS genomförde också en ”Mediakurs” den 28 november på Vara Folkhögskola och 
från föreningen deltog Ragnar Lindström och Lars-Göran Bengtsson.

Den 1 december hade föreningen öppet hus i samband med Vänersborgs museums 
”Julmarknad” och många besökte museet som bjöd på kaffe/glögg och pepparkakor.

Den 8 december anordnades den internationella vandringen ”Grötlunken” av Trestads 
Vandrar-förening. Efter vandringen serverades gröt i Idrottsmuseet. Arrangemanget 
samlade många deltagare bl a från Norge.

En del föreningar har hållit sina möten/träffar i museet. Bland dessa kan nämnas 
Trestads Vandrarförening, Filatelisterna, I17:s kamratförening, Vargöns Fotoklubb,
Vänersborgs AIK (årsmöte), gamla ”Kokhusare” samt Landstingsseniorer. 

55 medlemmar har tillkommit under året (22 st under 2011), 6 medlemmar har avlidit 
och 4 har strukits. Antalet medlemmar var vid årsskiftet 227 enskilda medlemmar samt 
17 föreningar.

Även under 2012 har en årsskrift tagits fram och distribuerades till medlemmarna veckan 
före jul. För första gången innehöll denna en del färgsidor bl a på gamla klubbmärken.

Under 2012 togs en ny rollup fram med klubbmärken från Vänersborg kommun. Den första
rollupsen, som tillverkades under 2011, innehöll 32 klubbmärken. 

Styrelsen tackar alla medlemmar, som i olika sammanhang visat sin uppskattning för våra 
insatser för att utveckla vårt museum. 

_______________ _________________ _____________________
Benny Östh, ordf Arne Tibblin, v.ordf Gun Olausson, kassör

________________________ _____________________
Lars-Göran Bengtsson, sekr Inez Sjöstad, klubbmästare

________________________ _____________________
Ragnar Lindström, IT-ansvarig Arne Johansson, ledamot

________________________
Marie-Louise Sjöö, adjungerad


